
Zápis z VV KSH konaného dne 14. 2. 2023 od 17 hodin 
 
Účast: Jiří Henc, Tomáš Mikšovský, Ing. Ladislav Langmajer, Matěj Prošek, Mgr. Martina 
Crháková, Jaroslav Kosina, Pavel Suchý, Ing. František Štrébl, Jiří Vrátil, Ivo Šach, Pavel Kolář 
 
Omluveni: Renata Špidlíková, Jaroslav Říha 
 
 
1) Ověřovatelé zápisu: Jiří Henc a Mgr. Martina Crháková. 
    Zapisovatelka: Lenka Krtková 
 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH schvaluje zapisovatelku a ověřovatele. Jednohlasně 
schváleno 
 
2)  Schválen plán práce na rok 2023 i s příslušnými změnami.  Jedná se o změnu prvních kol 
STIMAX CUP (22. 4.) a TOHATSU FIRE CUP (23.4) 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH schvaluje plán práce na rok 2023 s příslušnými změnami. 
Jednohlasně schváleno.  
 
2) Matěj Prošek informoval o podepsání smlouvy mezi SH ČMS a Hasičovo a.s. ohledně webu 
Hasičovo.cz. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informaci o podepsání smlouvy mezi SH 
ČMS a Hasičovo a.s. Jednohlasně schváleno 
 
3) Jiří Henc informoval všechny o proběhlé akci začátkem února v Litoměřicích, kdy Ústecký kraj 
děkoval složkám IZS České republiky za likvidaci požáru v Českém Švýcarsku. Pamětní plaketu z 
rukou hejtmana Jana Schillera převzali zástupci krajských vedení složek IZS, 11 stanic krajských 
hasičů a zástupci 140 jednotek dobrovolných hasičů. Ocenění předával i starosta Krajského 
sdružení hasičů Ústeckého kraje Jiří Henc. Ten předal hejtmanovi Ústeckého kraje medaili svatého 
Floriana za podporu sdružení dobrovolných hasičů a Ing. Roman Vyskočil získal jako výraz 
ocenění za mnohaletou obětavou práci pro naplnění hasičského poslání a za zásluhy o rozvoj 
hasičských záchranných složek řád svatého Floriana.   
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informaci o akci. Jednohlasně schváleno 
 
4) Matěj Prošek  
- přednesl návrh na řešení digitalizace výsledků na rok 2023  
- informoval o připravovaných změnách u TFA týkající se věku soutěžících 
- informoval o centrální evidenci 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informace o návrhu na řešení digitalizace 
výsledků na rok 2023, o připravovaných změnách u TFA týkající se věku soutěžících a o 
centrální evidenci SDH. Jednohlasně schváleno 
 
5) František Štrébl podal informaci z ústřední rady ochrany obyvatelstva s tím, že písemné 
informace zašle starostům OSH do e-mailu se žádostí o postoupení na nižší články. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informaci z ústřední rady ochrany 
obyvatelstva. Jednohlasně schváleno 
 
6) Jiří Henc informoval o jednání s firmou Stimax International s.r.o. ohledně možnosti prodeje 
triček po celou dobu seriálu s logem Stimax Cup pro veřejnost, možnosti vytvoření maskota a 
zajištění čtvrté dráhy pro tento seriál soutěže. V letošním roce se uskuteční již 10. ročník tohoto 
seriálu soutěží.  

https://www.facebook.com/Honza.hejtmanem/?__cft__%5b0%5d=AZUgX5VXD-m1SOcvirlsvEQ_iNb56PgL4g8ixLkuDaSHrmaJaOG2ApPoQom5qwCuDr19S1PKR5aR9hAO7SM2Y6RvRlBRsve9nz0tQdFe4HFpJ1TYmMpj8yAbc5YD2vnD177MhUnQVC7NHAPcrHHGdibLvLqoDcXvfZb-XqpwVoOHjCTjbEAHE468iw-UF8J6-wVJSFOdDzwtLcHmB7yoNxN2&__tn__=kK-y-R


Usnesení 1č. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informaci o jednání s firmou Stimax 
International s.r.o.  Jednohlasně schváleno 
 
7) Martina Crháková osloví rozhodčí I. třídy ohledně účasti na seriálu soutěže Stimax Cup.  
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH ukládá Martině Crhákové oslovit rozhodčí I. třídy ohledně 
účasti na seriálu soutěže Stimax Cup. Jednohlasně schváleno 
 
8) Pavel Suchý informoval, že je aktuálně problém s domečkem, a tak se na krajském kole poběží 
štafeta pouze v jedné dráze. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informaci o problému s domečkem na 
krajském kole Požárního sportu. Jednohlasně schváleno 
 
9) Schválen návrh na uskutečnění Mistrovství ČR v běhu na 60 m s překážkami na 4 dráhy v roce 
2024. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH schvaluje návrh na uskutečnění Mistrovství ČR v běhu na 
60 m s překážkami v roce 2024. Jednohlasně schváleno 
 
10) Schválena předložená vyznamenání. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH schvaluje návrhy na vyznamenání. Jednohlasně schváleno 
 
11) K dotazu Lenky Krtkové, zda již OSH Chomutov vede od 1. 1. 2023 účetnictví v Pohodě 
sděleno, že je to v jednání. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH ukládá OSH Chomutov – Renatě Špidlíkové přechod na 
účetnictví Pohoda v roce 2023. Jednohlasně schváleno 
 
12) K připomínkám ohledně dotazů na Centrální evidenci SDH Matěj Prošek sdělil, že je to 
v řešení. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí připomínky k Centrální evidenci SDH a 
ukládá Matějovi Proškovi na této problematice pracovat. Jednohlasně schváleno 
 
13) Starostové byli upozorněni, aby nezapomněli do konce února odevzdat hlášení za OSH 
a odvézt členské příspěvky. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH ukládá starostům jednotlivých OSH Ústeckého kraje, aby 
do konce února odevzdali hlášení a odvedli příslušné členské příspěvky na SH ČMS. 
Jednohlasně schváleno 
 
14) Starostové obdrželi balené vody do svých okresů, počítáno dle počtu dětí. Aktuálně KSH 
obdrželo dar v podobě balené vody v hodnotě 60 tis. Kč. 
Usnesení 14. 2. 2023 - VV KSH bere na vědomí informaci o sponzorském daru. Jednohlasně 
schváleno 
 
 
 
Zapsala Lenka Krtková 
 

 
 


